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وزیر کشور در آئین معارفه استاندار جدید آذربایجان شرقی:

عملکرد استانداران بعد از یکسال ارزیابی می شوند

سیاسی

شورای عالی فضای مجازی و شورای عالی امنیت ملی تعیین کننده ضوابط امنیتی هستند و بخشی از موضوع نیز عمق فیلتراسیون است؛ به عنوان مثال 
در مواقعی در واتس اپ متن قابل دسترس است، اما فیلم و تصویر بدون فیلترشکن قابل دسترس نیست، پس بنابراین در این مواقع عمق فیلتر تعیین می شود.

مدیر گروه امور زیربنایی مرکز مطالعات راهبردی مجمع تشخیص مصلحت نظام:

وزیر ارتباطات صرفا بازوی اجرایی 
رئیس جمهور برای رفع فیلتر است

سرویس سیاسی -مدیر گروه امور زیربنایی 
و تولیــدی مرکــز مطالعــات راهبــردی مجمع 
تشــخیص مصلحت نظام، معتقد است: اینکه می 
گویند وزارت ارتباطات فیلترینگ را پیگیری کند، 
یعنــی از رئیس جمهور و هیات دولت، این انتظار 

مطرح می شــود و بــازوی اجرایی رئیس 
جمهور در این حوزه هم وزارت ارتباطات 
و وزیــر ارتباطات اســت؛ اگرچه رئیس 
جمهــور هم پیگیر این موضوع اســت، اما 

تصمیم گیر نهایی نیست. 
 سعید باســتانی پیرامون تاکید رئیس 
جمهور بر رفع فیلترینگ، گفت: یک مساله 
اولیه وجود دارد و آن هم توقعی اســت که 
رئیس جمهور در مناظرات انتخاباتی ایجاد 
کرده که باید فیلترینگ رفع شود، این کلیت 
را رقبــای رئیس جمهور در زمان انتخابات 
اعلام نکردند و این انتظار در عموم مردم از 

رئیس جمهور وجود دارد.
 وی، ادامه داد: شورای عالی فضای مجازی و 
شورای عالی امنیت ملی تعیین کننده ضوابط امنیتی 
هســتند و بخشی از موضوع نیز عمق فیلتراسیون 
اســت؛ به عنوان مثال در مواقعــی در واتس اپ 
متن قابل دســترس است، اما فیلم و تصویر بدون 
فیلترشــکن قابل دسترس نیست، پس بنابراین در 

این مواقع عمق فیلتر تعیین می شود.
 مدیــر گروه امــور زیربنایی و تولیدی مرکز 
مطالعــات راهبردی مجمع تشــخیص مصلحت 
نظام، اظهار کرد: اینکه می گویند وزارت ارتباطات 
فیلترینــگ را پیگیری کند، یعنی از رئیس جمهور 
و هیات دولت این انتظار مطرح می شود و بازوی 

اجرایی رئیــس جمهور در این حوزه هم وزارت 
ارتباطات و وزیــر ارتباطات و فناوری اطلاعات 
اســت، اگرچه رئیس جمهور پیگیری موضوع را 

می کند، اما تصمیم گیر نهایی نیست. 
باستانی، خاطرنشان کرد: این موضوع به طرح 

کارشناسی گسترده ای نیاز دارد و موارد امنیتی این 
حوزه حساس اســت و توقع بر این است که این 
 Botim موارد برطرف شود. مثلا در دبی از برنامه
اســتفاده می کنند و بحث رویکرد اقتصادی است 
نه امنیتی و این برنامه بهتر از واتساپ نیاز کاربران 
اماراتــی را رفع می کند و مدیریت آن هم دســت 
دولت امارات اســت.  این نماینده پیشین مجلس 
افزود: گروه کارشناســی حوزه را بررسی می کند؛ 
مثلا یوتیوب منبع تولید و انتشــار علم اســت، اما 
مــواردی هــم دارد که نیاز به فیلتــر دارد، یا باقی 
موارد همچون اینســتاگرام  یا تیک تاک که جنبه 
های آموزشی هم دارند، اما در مواردی نیاز به فیلتر 

شدن است، نه فیلتر کامل.

 مدیــر گروه امــور زیربنایی و تولیدی مرکز 
مطالعــات راهبردی مجمع تشــخیص مصلحت 
نظام، اظهار کرد: این برنامه ها بخشــی مفید دارند 
و بخشــی دیگر باید مورد توجه قرار گیرد و گاها 
مــوارد امنیتی یا اخلاقی دارنــد که باید با آگاهی 

فیلتر شوند.
 باســتانی، افزود: هدف از فیلتراســیون این 
است که دسترسی کمتر شود، اما شاهد آن هستیم 
که فیلترینگ انجام شده، اما دسترسی تغییر نکرده و 
فقط بازاری برای فیلترشکن فروش ها ایجاد شده 
اســت و هزینه فیلترشکن به بار مالی مردم اضافه 
شده اســت؛ فیلترشکن در همه جای دنیا استفاده 

می شود و کاربردهای ویژه ای هم دارد.
 وی، گفت: دو شــورای بزرگ تصمیم گیر 
باید کار کارشناسی بر روی پلتفرم های فیلترشده 
انجــام دهند و اگر می توانیم، نرم افزاری همچون 
botim ایجاد کننیم، اینکه فیلتر کنیم و جایگزین 

نداشته باشیم، نمی شود. 
 باســتانی، خاطرنشــان کــرد: تکنولوژی و 
اعتمادســازی لازمه این بحث اســت و باید تمام 
ویژگی های لازم در پیام رسان لحاظ شده باشد و 
اعتماد کاربر را جلب کند. دسترسی به متون 
و دیتاها نیاز مردم اســت و باید بین شرکت 
خدمات دهنده و کاربر اعتمادسازی شکل 
گیرد. مدیــر گروه امور زیربنایی و تولیدی 
مرکز مطالعات راهبردی مجمع تشــخیص 
مصلحــت نظام، افزود: یک خانواده ســه 
نفــره گاها ماهی 500 هــزار تومان هزینه 
فیلترشکن می دهند و لذا دسترسی ها بیشتر 
شده که کمتر نشده است، بنابراین بار مالی 

فقط اضافه شده است.
 وی، اظهار کرد: وظیفه دولت پیگیری 
کــردن و عمل به قول و وعده اســت، نمی 
شــود قول دهیم و تغییری ایجاد نشــود. یا باید با 
مردم صحبت شــود و معضلات ارائه شود و اگر 
مسائل امنیتی مطرح باشد، بنابراین قطع دسترسی 
باید موقت باشــد، چراکه با یک دکمه می شــود 
همه دسترســی قطع شود و در نتیجه نیاز به فیلتر 

کردن نیست.
 باســتانی، افزود: وزیر ارتباطات باید مسائل 
این حوزه را بررســی و مشکلات را پیگیری کند 
و مصر بودن، انتظار مردم از رئیس جمهور اســت 
و وزیــر ارتباطات باید موانــع را در هیات دولت 
اعلام کند تا رئیــس جمهور پیگیری کند، چراکه 
رئیس جمهور رئیس شــورا اســت و باید با مردم 

صحبت کند.

سرویس سیاســی - وزیر کشور گفت: 
عملکرد اســتانداران بر اســاس شاخص های 
افزایــش وفاق و همبســتگی در جامعه، میزان 
رضایتمنــدی مردم، ارتقای مولفه های فرهنگی 
در جامعه، کاهش آسیب های اجتماعی، افزایش 
تولید و اشتغال، پیشرفت و اتمام پروژه های نیمه 
تمام و ... پس از یک ســال بررســی و ارزیابی 

می شود. 
به گــزارش مرکز اطلاع رســانی وزارت 
کشور، مومنی در مراسم معارفه استاندار جدید 
آذربایجان شرقی در تبریز که با حضور مقامات 
اســتانی برگزار شد، ابراز داشــت: آذربایجان 
شــرقی همواره در طول تاریخ و تمام تحولات 
سیاســی، اجتماعی، فرهنگی، ادبی و مقاومت 
نقش برجســته ای داشــته و به درستی همواره 
 در کنــار نــام آذربایجان بایــد واژه قهرمان را 

قرار داد.
مومنی تاکید کرد: آذربایجان شرقی در تمام 
عرصه های  تاریخی، دژی مستحکم بوده است.
وزیر کشور گفت: امروز ایران عزیز بیشتر 
از هر زمان دیگری به وفاق، همدلی، همبستگی، 

امنیت و آرامش نیاز دارد.
مومنــی ادامــه داد: مــردم عزیزمان پس 
از شــهادت شــهدای پرواز اردیبهشت ماه، در 
انتخاباتی پرشــور، فرزند این دیار، آذربایجان 
قهرمان، جناب آقای دکتر مســعود پزشکیان را 

به عنوان رییس جمهور خود انتخاب کردند.

وزیر کشور به شعار اصلی رییس جمهور 
در دوران تبلیغات انتخاباتی اشاره کرد و افزود: 
ایشان به درســتی »وفاق ملی« را به عنوان یکی 
از موضوعات کلیدی برای شــعار خود انتخاب 
کردند و در اولین گام اعضای کانبیه را بر همین 

اساس انتخاب کردند.
وی ادامه داد: اگر کشــور ما در گذر تاریخ 
همــواره اســتقلال و آزادی خود را حفظ کرده 
اســت، دلیل اصلی آن این اســت که همه مردم 

همواره در صحنه حضور داشتند.
وزیر کشور تاکید کرد: همه برای ایرانیم و 
ایران برای همه اســت و همگان باید در تعیین 

سرنوشت کشور نقش داشته باشند.
مومنی در ادامه گفت: رئیس جمهور معتقد 
است همه مردم در اداره کشور باید نقش داشته 
باشــند و این وفاق ملی مقدمه این راه اســت و 
صرفاً از این طریق اســت که می توانیم شــاهد 

پیشرفت ایران عزیز باشیم.
وزیر کشــور افزود: حضــور امروز همه 
مســئولان، علما و پیشکســوتان در استقبال از 

استاندار جدید، جلوه وفاق ملی است.
وی بــه انتخاب کابینــه دولت چهاردهم 
اشــاره کرد و گفت: مجلس محترم به واســطه 
ســخنان رئیس جمهور به کل کابینه رای اعتماد 

داد و این اتفاقی کم نظیر است.
وزیر کشور افزود: با تاکید رئیس جمهور، 
ملاک اصلی انتخاب اســتانداران، کارآمدی و 

شایستگی است.
مومنی ادامه داد: استاندار آذربایجان شرقی 
از دل همین ســاز و کارها و کمیته ای که تشکیل 
شــد بیرون آمد، با رأی کامــل و اجماع هیئت 

وزیران انتخاب شد.
وی با بیان اینکه دکتر سرمســت از امروز 
فعالیــت خود را به عنوان اســتاندار آذربایجان 
شــرقی شروع می کند، ابراز داشت: یکی از این 
شاخص ها و ملاک ها، موفقیت در مسئولیت های 
قبلی و مردم داری است که دکتر سرمست، دارای 

این شاخص هاست.
وزیر کشور تاکید کرد: از استاندار آذربایجان 
شرقی می خواهم مشی رئیس جمهور عزیز در 
این اســتان نیز دنبال شود و از همه ظرفیت های 
موجود که بزرگترین آنها نیروی انسانی است، با 

مشورت، همفکری و تعامل استفاده شود.
مومنــی اضافه کــرد: بــدون تردید مردم 
بهترین داور هســتند و می توانند خدمتگزاران 

خود را انتخاب کنند.
وی افــزود: بعد از انتخاب اســتانداران، 
شــاخص هایی تعیین شده است و عملکرد آنها 
پس از یک ســال بر اســاس ارزیابی و کارنامه، 

تدوین خواهد شد.
وزیر کشور به شاخص های دهگانه اشاره 
کرد و گفــت: افزایش وفاق و همبســتگی در 
جامعه، میــزان رضایتمندی و افزایش رضایت 
مــردم، ارتقای مولفه هــای فرهنگی در جامعه، 
کاهش آســیب های اجتماعی، افزایش تولید و 
اشــتغال، پیشرفت و اتمام پروژه های نیمه تمام، 
بهبــود فضای کســب و کار، کاهــش تورم و 
فقر، ارتقای شــرایط زیست محیطی و توسعه 
گردشــگری، شــاخص های دهگانه ارزیابی 

استانداران است.
مومنی تاکید کرد: هیــچ پروژه های بدون 
برنامه  ریزی لازم و تعیین اعتبارات آن شــروع 

نخواهد شد.
وزیر کشــور در این آیین از خانواده شهید 
مالک رحمتی، استاندار پیشین آذربایجان شرقی 

تجلیل کرد.
در این مراسم همچنین از تلاش های چهار 
ماهه تراب محمدی در کســوت سرپرســت 

استانداری آذربایجان شرقی قدردانی شد.

سرویس سیاسی -رئیس جمهور با تاکید بر لزوم پرهیز از کار پراکنده، موازی 
و اقدامات غیرمتمرکز در حوزه هوش مصنوعی گفت: دولت علاوه بر حمایت از 
توسعه این پدیده نوین، در زمینه هماهنگی دستگاه های مربوطه به منظور جلوگیری 
از پراکنده کاری و هدر رفت فرصت ها و سرمایه ها در این زمینه نیز مشارکت فعال 

خواهد داشت.
به گزارش پایگاه اطلاع رسانی ریاست جمهوری، مسعود پزشکیان در دیدار 
جمعی از فعالان حوزه هوش مصنوعی،  استفاده بهینه از قابلیت ها و کارکردهای 
این پدیده نو، به ویژه در حکمرانی ملی، ســلامت و بهداشــت، کشاورزی و غذا،   
آموزش و امنیت و دفاع را موجب شــتاب دهی به توســعه کشور دانست و افزود: 
برای اســتفاده بهینه از این ظرفیت بزرگ نیازمند اشراف به نقاط قوت و ضعف و 
همچنین فرصت ها و چالش های حوزه هوش مصنوعی برای برنامه ریزی دقیق و 
کارشناسانه در این عرصه هستیم.  رئیس جمهور شناخت دقیق وضعیت موجود،   
ترسیم افق و چشم انداز مطلوب در این حوزه و برنامه ریزی برای چگونه رسیدن 
به این هدف گذاری را از ملزومات توســعه و ارتقای هوش مصنوعی متناسب با 
زیست بوم و فرهنگ کشور عنوان کرد و افزود: زمانی استفاده از پدیده های نوین به 
رشد و توسعه کشور خواهد انجامید که ما ابتدا وضع موجود خود را دقیق بشناسیم 
و بدانیم که این پدیده قرار است چه خدمتی به ما ارائه و کدام نیاز کشور را مرتفع کند 
تا بتوانیم برای گسترش و ارتقای آن به صورت درست و کارشناسانه برنامه ریزی 
کنیم. پزشکیان بر لزوم متناسب سازی استفاده از این پدیده نوین با  فرهنگ و باورها 
و سبک زندگی ایرانی تاکید کرد و گفت : متاسفانه عدم آموزش استفاده صحیح از 
فضای مجازی، امروزه به چالشی برای نوجوانان و جوانان تبدیل و در مواردی به 
دلیل کم تحرکی، سلامت آنان را به خطر انداخته، لذا ضروریست به موازات توسعه 
و ارتقای هوش مصنوعی، ساختار نظام آموزشی ما نیز به صورت اساسی متحول و 
اصلاح و در کنار انتقال علم و مهارت آموزی به دانش آموزان، با تقویت روحیه کار 
تیمی در آنها بر بخشی از این چالش فائق آییم که خوشبختانه این روند در دولت 
چهاردهم آغاز شــده است. رئیس جمهور همچنین با تاکید بر لزوم پرهیز از کار 
پراکنده و موازی و اقدامات غیرمتمرکز در حوزه هوش مصنوعی تاکید کرد: دولت 
علاوه بر حمایت از توسعه این پدیده نوین، در زمینه هماهنگی دستگاه های مربوطه 
به منظور جلوگیری از پراکنده کاری و هدر رفت فرصت ها و سرمایه ها در این زمینه 
نیز مشارکت فعال خواهد داشت. پیش از سخنان رئیس جمهور برخی حاضرلن 
در جلسه ضمن تشریح ابعاد مختلف پدیده هوش مصنوعی و قابلیت های آن در 
توســعه، افزایش بهره وری و عدالت آفرینی به بیان دغدغه ها و نقطه نظرات خود 

در این زمینه پرداختند.

سرویس سیاسی -فیاض زاهد 
عضو شورای راهبری دولت چهاردهم 
گفت: اگر قرار باشد آقای پزشکیان به 
سرنوشــت روسای جمهور قبلی بدل 
نشــود و اگر قرار باشــد ساختار هم 
خطایی که درمورد روســای جمهور 
قبلی کرده مرتکب نشود، باید به نفع هم 

از برخی رویاهایشان دست بردارند.
 فیــاض زاهــد، فعال سیاســی 
اصلاح طلب و عضو شورای راهبری 
دولت چهاردهم با اشاره به انتقادات از 
دولت پزشکیان و رویکرد او بیان کرد: 
آقای دکتر پزشــکیان یک اصلاح طلب اصولگراست. همانطور که توضیح دادم، 
او میانه خطی حرکت می کند. تحلیل ما این اســت که ایشــان رأی زیادی از بین 
اصولگرایان گرفته است.  پس ایشان به گونه ای استراتژی انتخابات و کمپین خود 
را پیش برد که حساسیت نهادهای خاص را تحریک نکند نه این که این یک تاکتیک 
باشد. ذاتا اینطور هستند، علاقه و ارادت ایشان به رهبری انقلاب، علاقه و محبت 
رهبر انقلاب به ایشان یک سرمایه برای او بود و همینطور که در مصاحبه مطبوعاتی 

اشاره می کند، اگر رهبر انقلاب نبود، حتی وارد مجلس هم نمی شد.
 وی ادامه داد: با توصیه مســتقیم ایشــان تایید می شود. آن زمان هم که تایید 
شد، کسی نمی دانست قرار است چه اتفاقی برای رئیس جمهور وقت بیافتد. این 
مشخص بود که رهبر انقلاب به منش و رفتار و نوع و سبک زندگی و نگرش ایشان 
اعتماد و باور داشت.  این فعال سیاسی اصلاح طلب با بیان اینکه حرکت کردن بین 
این خط، شاید نه تندروهای اصلاح طلب و نه تندروهای جریان راست را راضی 
نکند، گفت: داریم درمورد یک خط میانه صحبت می کنیم که نشانه هایی از جریان 
اصلاح طلب و نشانه هایی از جریان اصولگرا دارد.  اگر قرار باشد آقای پزشکیان 
به سرنوشت روسای جمهور قبلی بدل نشود و اگر قرار باشد ساختار هم خطایی 
که درمورد روســای جمهور قبلی کرده مرتکب نشــود، باید به نفع هم از برخی 
رویاهایشــان دست بردارند.  زاهد گفت: اگر امیدی به موفقیت مسعود پزشکیان 
است، این امید در راستای همکاری و همراهی و هم گامی ایشان با حاکمیت میسر 
خواهد بود. اگر حاکمیت، امیدوار اســت که برخی فرصت های از دســت داده و 
آســیب های جدی بر او وارد شده را ترمیم کند، باید در تعامل با مسعود پزشکیان 

این کار را انجام دهد.
 عضو شورای راهبری دولت چهاردهم با بیان اینکه به نظرم طرفین به طور 
روشــنی از این وضعیت باخبر هســتند، تاکید کرد: نه حاکمیت تلاش می کند که 
خودش را در وضعیتی قرار دهد که مورد چالش با مسعود پزشکیان قرار بگیرد و 
یا کاری کند که مسعود پزشکیان را به طور کامل برای خود مصادره کند. چون اگر 
او مصادره کامل شود دیگر عنصری نیست که انتظاراتی که حاکمیت برای برخی 
از تغییر راهبردها به آن نیازمند است را انجام دهد.  از طرفی اگر مسعود پزشکیان 
به طور کامل به سمت جناح سیاسی اصلاح طلب یا حتی افراطی تمایل پیدا کند 
و مطالباتی را مطرح کند که حساسیت نهادهای ویژه و حاکمیت را تحریک کند، 
مســعود پزشــکیان آچمز می شود و قادر به انجام کاری نیست.   این فعال سیاسی 
همچنین گفت: به نظرم حاکمیت هم جلوی افراطیون اصلاح طلب و هم جلوی 
افراطیون راست را خواهد گرفت. باید یک سطح از بازیگری به صورت غیر جزیره 
رخ دهد. امروز اگر آقای پزشکیان بخواهد با آمریکا و کشورهای اروپایی و موضوع 
برجام و گفتگوهای سازنده در حوزه های مختلف پیش برود، حتما باید در تعامل 
ساختاری صورت بگیرد.  به نظرم این اتفاق در حال رخ دادن است. پیش بینی یکی 
از دوستانم که معتقد است در صدا و سیما و نهادهای این چنینی تغییراتی صورت 
بگیرد، به نظرم نزدیک به واقعیت است. نحوه رفتار آقای اژه ای و آقای قالیباف با 
دولت آقای پزشکیان نشان می دهد که این تعامل تنها ناشی از اراده آن ها نیست. بلکه 
این توافق فراتر از اختیارات سران قوا است. لذا بایستی صبوری کنیم و اجازه دهیم 

که این مسیر بسیار پر سنگلاخ را با تدبیر و همراهی و کمی گذشت پیش ببریم.

 اســتاندار نمایندۀ عالی رییس جمهور است. می دانیم که مشرب سیاسی 
مســعود پزشکیان با بیشتر نمایندگان اصول گرا تفاوت دارد که اگر نداشت او 
در دوران نمایندگی فراکسیون جداگانه تشکیل نمی داد. همین تعارض ایجاد 
می کند. چرا که نمایندۀ رییس جمهوری و دولت باید به لحاظ فکر و برنامه به 
اینها شبیه باشد نه به نمایندگان استان که برخی حاصل انتخابات غیر مشارکتی 

و برآمدۀ آرای اقلیت اند.
 - به طول انجامیدن روند انتخاب بقیه استانداران به دلایل متعددی نسبت 
داده شده و از آن میان از فشار نمایندگان مجلس شورای اسلامی به عنوان یکی 

از مهم ترین عوامل یاد می شود.
 -نمایندگان دو توجیه دارند: اول این که شــعار رییس جمهور پزشکیان 
"وفاق ملی" اســت و آنان هم در همین چارچوب نظر می  دهند. دوم این که 
خود رییس جمهور و وزارت کشــور بر  هماهنگی با نمایندگان تأکید دارند و 

فشار نمی آورند بلکه می خواهند استاندار هماهنگ باشد نه بیشتر.
در این که دست وزیر کشور زیر ساطور نمایندگان است تردیدی نیست 
ولو با آرای بالا رأی اعتماد گرفته باشد اما بر اساس دلایل زیر می توان از رییس 
جمهور خواست زیر بار فشار و تحمیل نرود هر چند اصل هماهنگی فی نفسه 

منفی نیست:
  1. دخالت نماینگان در انتصابات و مشخصاً استانداران مغایر اصل تفکیک 
قواست. دولت ذیل عنوان قوه مجریه فعالیت می کند و مجلس ذیل قوه مقننه. 
اگر هم سؤالی دارند می توانند از وزیر کشور بپرسند. دلیل ندارد نمایندگان هر 
اســتان به دنبال انتخاب یا تحمیل اســتاندار هم سو با خودشان باشند. چون در 
این صورت شاید استاندار با آنان هماهنگ باشد ولی با هم و با دولت هماهنگ 

نیستند و نمی توانند برنامه های دولت را پیش ببرند.
 2. چندی قبل رهبری صراحتاً و مشــخصاً نماینــدگان را از دخالت در 
انتصابات برحذر داشته و این را جدا از حق نظارت دانسته بودند و این فشارها 

یا تحمیل ها یا دخالت ها با این نهی سازگار نیست.
 3. وزارت کشــور مجری انتخابات اســت و اصرار بر انتخاب استاندار 
هم ســو این شــایبه را ایجاد می کند که در موسم انتخابات سوگیری به سمت 

آنها داشته باشند.
4. استانداری که وام دار نمایندگان باشد ناگزیر از تن دادن به خواست های 
آنان است و متقابلا استانداری که از جانب این نمایندگان انتخاب یا تحمیل یا 
پیشــنهاد شده از ذره بین نظارت دور و دورتر می شود یا دست کم بر مناسبات 

آنان رودربایستی سایه می اندازد.
5. استاندار نمایندۀ عالی رییس جمهور است. می دانیم که مشرب سیاسی 
مســعود پزشکیان با بیشتر نمایندگان اصول گرا تفاوت دارد که اگر نداشت او 
در دوران نمایندگی فراکسیون جداگانه تشکیل نمی داد. همین تعارض ایجاد 
می کند. چرا که نمایندۀ رییس جمهوری و دولت باید به لحاظ فکر و برنامه به 
اینها شبیه باشد نه به نمایندگان استان که برخی حاصل انتخابات غیر مشارکتی 

و برآمدۀ آرای اقلیت اند.
6. پزشــکیان نمایندۀ اکثریت رأی داده ها ست و رأی ناداده ها هم اگر می 
خواســتند رأی بدهند به او رأی می دادند. بــه این اعتبار او نمایندۀ 30 درصد 
بالفعل و 80 درصد بالقوه است در حالی که نمایندگان در بهترین حالت بیش 

از 20 درصد واجدان شرایط را نمایندگی نمی کنند.
7. دغدغۀ نمایندگانی که اســتانداران مورد نظر را پیشنهاد می کنند بیشتر 
حفظ وضع موجود اســت تا تحول در حالی که رییس جمهوری برای تحول 
آمده است. طیف حاکم بر مجلس اصول گرا اگر دنبال تحول بود این کار را در 
سال های 99 تا 1403 انجام می داد حال آن که کارنامۀ مجلس قبلی به وضوح 

روشن است.
 8. مشکلات استان ها فراتر از علایق سیاسی است و برای بحران هایی چون 
فرونشست زمین یا آب و در مورد مشخص اصفهان زاینده رود و مهاجرت نیاز 
به کارشناسان و نحبگان است که الزاماً در زمرۀ آشنایان نمایندگان استان نیستند.
9. حساسیت دربارۀ برخی استان ها مانند اصفهان جدای جنبه های دیگر به 
خاطر آن است که استان اصفهان به عنوان استان معین تهران شناخته می شود و 
در موارد و مواقع بحرانی اصفهان است که باید به یاری تهران بیاید. نمایندگان 

تحمیل کننده به این امر توجه ندارند.
10. دست آخر این که شاید با انتخاب استانداری مورد وزیر نظر نمایندگان 
متکی به آرای اقلیت بعدتر فشار نیاورند اما جلب نظر اینان الزاماً به معنی حفظ 
پایگاه اجتماعی نیســت که نیمی از آنان اساســاً در انتخابات شرکت نکردند و 

اکثر شرکت کنندگان هم به این نمایندگان رأی ندادند.
  کوتاه این که اگر تمامیت مجلس نســبتی با اکثریت مردم داشــت تأثیر 
پذیری از آنان توجیهی داشت ولی وقتی این گونه نیست به طریق اولی مسعود 
پزشــکیان نباید زیر فشار آنان برود هر چند به خاطر سابقۀ 16 سال نمایندگی 
استفاده از ظرفیت های درون مجلس یا همراه ساختن آن دسته که اهل تعامل اند 

قابل هضم است. 

سرویس سیاسی - معاون پارلمانی رئیس جمهور گفت: ما به زور بتوانیم 
بودجــه موجودمان را محقق کنیم، حال اگر بخواهیم هزار و خورده ای همت 
کســری بودجه ای که وجود دارد را از یک طریقی تامین کنیم، کار یک مقدار 

مشکل است، حتما باید به دنبال منابع باشیم.
شــهرام دبیری درباره این که گفته می شــود بودجه در 5 ماه اول سال هم 
کامل محقق نشــده اســت و با یک ناترازی روبه رو است، گفت: در این رابطه 
بهتر اســت با آقای پورمحمدی صحبت شــود ایشان اطلاعات بیشتری دارند 
ولی درحال حاضر یک مقداری کســری بودجــه در وضعیت موجود داریم. 
با نمایندگان مجامع اســتانی که جلسه می گذاریم، در رابطه با استان های شان 
 خواســته هایی دارنــد که آن ها را هــم بخواهیم در نظر بگیریــم، مبلغ بالاتر 

می رود.
وی تاکیــد کــرد: ما به زور بتوانیم بودجه موجودمان را محقق کنیم، حال 
اگر بخواهیم هزار و خورده ای همت کسری بودجه ای که وجود دارد را از یک 

طریقی تامین کنیم، کار یک مقدار مشکل است.
دبیری خاطرنشــان کــرد: حتما باید به دنبال منابع باشــیم، نمی خواهیم 
وابستگی مان به نفت زیاد شود. بر همین اساس تلاش می کنیم مشارکت بخش 
خصوصی را بیشــتر کنیم و بتوانیم روی موضوع گردشــگری تاکید بیشتری 
داشــته باشیم، یک مقدار با اصلاح ساختارها و سندتحولی که در قسمت های 
مختلف ایجاد می شــود، بتوانیم با رویکرد بهتری جلو برویم و اســتفاده بهینه 
داشته باشیم تا هزینه ها کاهش پیدا کند و در پروژه هایی که در اولویت هستند، 

بیشتر مصرف شود.
وی در پاســخ به این که آیا بنا است دولت پیش نویس لایحه بودجه سال 
1404 را در آبان ماه به مجلس ارائه کند، گفت: بله، همکاران ما در حال حاضر 
روی بودجه سال 1404 کار می کنند، کارهای کارشناسی انجام می شود و حتما 

در آبان ماه پیش نویس تحویل داده می شود.
دبیری در خصوص این که کل لایحه بودجه سال 1404 در زمان مقرر به 

مجلس خواهد رسید، بیان کرد: بله، در موعد مقرر تحویل مجلس می شود.

رئیس جمهور در دیدار جمعی از فعالین حوزه هوش مصنوعی عنوان کرد؛

لزوم پرهیز از کار پراکنده، موازی و 
غیرمتمرکز در حوزه هوش مصنوعی

علاقه رهبری به پزشکیان
 به روایت فیاض زاهد

چرا رییس جمهور نباید زیر بار فشار 
نمایندگان برای انتخاب استانداران برود؟

دبیری معاون پارلمانی رئیس جمهور:

لایحه بودجه ۱۴۰۴ در موعد مقرر تحویل 
مجلس می شود

 هدف از فیلتراســیون این است که دسترسی 
کمتر شــود، اما شاهد آن هستیم که فیلترینگ 
انجام شده، اما دسترسی تغییر نکرده و فقط 
بازاری برای فیلترشکن فروش ها ایجاد شده 
اســت و هزینه فیلترشــکن به بار مالی مردم 
اضافه شده است؛ فیلترشکن در همه جای دنیا 
استفاده می شود و کاربردهای ویژه ای هم دارد.
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